
 

   
 

 

Referat for møde i Fællesbestyrelse 

22. april 2025 i Personalestuen i Agerbæk kl. 17.00-19.00 

Mødedeltagere:  

Mette, Stine, Johnny, Carsten, Egon, Henriette, Walther, Mette og Martin 

Fraværende: Lars, Lykke, Kristian og Michaela 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Nyt fra børnehaven  
(10 min.) 

Alle kommende skolebørn starter pr. 1.august 2025 
Mange ansøgninger til medhjælperstillingen. Der er 
samtaler onsdag i uge 17.  
Åben børneby – god tilslutning af engagerede forældre, 
som synes det er godt, at det er placeret samme dag som 
skolen. 
Der har været afholdt sponsor-banko. Flot overskud som 
forhåbentligt kan bruges til solsejl og legetøj. 
Der har været afholdt pædagogisk dag med Årre og 
Lunde Børnehaver. Oplæg ved Anne Mette Sohn om 
omsorgstræthed, og om hvordan professionelle passer på 
hinanden. 

3. Tilsyn med anvendelse af skolens 
ordensregler 
(45 min) 

Oplæg ved Martin ud fra lovgivningen fra folkeskoleloven 
samt ”Bekendtgørelsen om fremme af god orden i 
folkeskolen” 
 
Drøftelse af hvordan ordensreglementet er blevet brugt 
og tidsperspektivet heri. 
 
Bestyrelsen har ført tilsyn til skolens ordensregler uden 
bemærkninger. Men det vægtes, at det er vigtigt, at 
hensynet til fællesskabet skal vægtes højt. 

4.  Budget 2025 
(15 min) 

Gennemgang af budgettet.  
Tildelingsmodellen på skoleområdet er ændret, og den 
præcise tildeling er stadig usikker.  
 
Det aftales, at der lægges et budgetmøde ind i 
møderækken fremover, men der for nuværende 
indkaldes til et ekstraordinært budgetmøde. 
 
 

5.  Timetal skoleåret 25/26 
Beslutning 
(15 min) 

Starup fastholder deres ringetider og timetal. 
 
Agerbæk fastholder deres ringetider, men vil på udvalgte 
årgange lave forsøg med boost-hold. Skolen undersøger 



 
 

 
  

muligheden for at få buskørsel, så man kan lave forsøg 
med boost-hold, efter skoletid, men således at elever 
fortsat kan få hjemtransport.  
 
Bestyrelsen godkender forslaget skolernes forslag. 

6. Lektiepolitik 
(30 min) 

I MED-udvalget er lektiepolitikken drøftet. 
 
Der er et ønske om, at lektiepolitikken skal fungere som 
en træningspolitik, men standarden skal ikke være den 
laveste fællesnævner. Diskussionen om, hvad skolen 
ønsker med lektier, bør fokusere på, hvad vi vil opnå, og 
hvad vi forsøger at lære eleverne om ansvar og pligter. 
 
Flere ambitioner for elevernes faglighed. 
I udskolingen er oplevelsen fra forældrene at barren 
sættes for lav.  
Det nævnes også at det er vigtigt at huske det brede 
fællesskab ift. lektier. 
 
Punktet forsættes næste gang.  

7. Evt.   

 

 

 


